
REFERAT FRA STYREMØTE 10. MARS 2025  

Tilstede: Aslak, Hilde S., Ina, Dagny Elin, Ester og Odd Inge  

Ikke til stede: Åge, Hege M., Helge, Sandra, Sigrid 

Saksliste:               

Sak 45/ 24: Referatet fra februar møtet 

                    Godkjent på mail. Se hjemmesiden under referater. 

 

Sak 46/24:  Innkommet post: 

➢ Landbruksdirektoratet: Pos. svar på søknaden «Hestevelferd i hverdag og på stevner». Kjekt!!!  

Innvilget kr 60 000, som er øremerket prosjeket.  

➢ Karmøy kommune: Kvitteringer på innsendt søknad om «Driftstilskudd» 01.03.25. OK.  

➢ Karmøy Kommune: Kvittering på innsendt søknad om «Vedlikeholdstilskudd» 01.03.25. OK.  

➢ Karmøy Idrettsråd: Invitasjon til å søke på ekstraordinære midler fra KUD: 31.03.25. Sigrid, 

D.E. 

➢ Vidareid: Forespørsel om ridning  

➢ Tano: Vederlag på avgift kr 800. Faktura ettersendes. DE.  

➢ Haugaland Vgs toppidrett v/ Frode Nygaard: Bet. baneleie på 30 kr pr elev og ikke 90 kr. OK. 

➢ Askeland, Hauge, Fosen, Lægreid, Røsdal, Ottosen, Lilleskog: Søknader om stevnestøtte for 

2024 

➢ Næringsforeningen Haugalandet: Økonomi for frivilligheten.  Les gjennom på egenhånd. 

                   

 

Sak 47/24: Økonomi 

➢ Status 

➢ Hvilke felles rutiner ønskes det for å holde budsjettet? 

➢ «Giver-kafe»: Fokus fom 10.mars. Motiver flest mulig til å levere mat. OK, prioriteres . 

➢ Stevne regnskap: hvem tar ansvar? 

➢ Kaferegnskap: hvem tar ansvar?     

➢ Panteflasker: hvem har bil?. D.E. tar utg.pkt i spørreskjemaet og lager liste. 

                        

➢ Utgifter 04.03-31.03: 

▪ Lån: forfall 25.02.25: kr 37 263 + kr 10 190 = 47 453   

▪ Innkjøp til kafe ifm bruktmarked og D-stevne:  

▪ Teknisk personell (D-stevnet) 

▪ Innkjøp av premier: 

▪ Startavgift støtte 

▪ Fagne ,Visma ,Telenor 

▪ Onecom  

▪ E. Thorsen  

▪ Rema 1000 Avaldsnes  

▪ Kvala minilager  

▪ Karmøy kommune  

.                                     

➢ Inntekter :  

o Hverdagskiosk og bruktmarked kafe 01.03 – 09.03:  

o Ponniridning 09.03.  



o D-stevne i sprang 15-16.03. kafeen:   

                                              Sekretariatet:  

➢  

o Vervekampanje «Grasrotandelen»: mars og mai/juni.  Hvem blir med og har kampanjen? 

o Vår bingo-kveld: Hvilken dato kan passe? Familie arrangement for alle aldrer, kombinere m/ 

trening eller faglig møte før bingoen. Vi må skaffe populære gevinster.  
                       

 

Sak 48/24: Behandle søknadene om startavgift støtte for 2024 

                   Hilde S. går gjennom søknadene og setter opp forslag til innstilling. 

 

 

Sak 49/24: Spørreundersøkelse i uke 10 blant medlemmer  

                    47 stk medlemmer besvarte spørreskjemaene. Varierende motivasjon for å svare på henvendelser. 

                    D.E. skal gå gjennom svarene og lage lister over hvem som har svart hva.   

                    Takk til alle som sendte inn svar, det er til god hjelp i planlegging av aktivitet og arrangement! 

 

50/24 Klubblokalet: 

➢ Rengjøring av klubblokalet i hverdager:  

➢ Utleie av lokalet til medlemmer: Promoteres til medlemmene?   

     Medlemmer kan låne lokalet til en ok pris  

 

51/24 NOKA-Hallen:  

➢ Hvordan fungerer bruken og vedlikeholdet? OK 

➢ Møkking? Kan bli bedre Tømme trillebåren? Tøm på rett sted, trenger mindre trillebår.  

Rake ved behov, Skru av lyset når dere er ferdig å ri! 

➢ Facebook gruppen? Tror den fungerer ok.  

➢ Noka-Hall komiteen: Samle flest mulig av komite medlemmene til møte før 31.03. Sette opp 

prioriteringsliste over arbeidsoppgaver, hvem kan gjøre hva? Hvem kaller inn til møte? 

Odd Inge kaller inn til møte. 

                          

                               

Sak 52/24: Årsmøtet for 2024 

➢ Status: Årsregnskapet:  godt i gang. 

➢ Årsmeldinger: Jobbes det med disse?? 

o Klubb: Dagny E.OK. 

o Hallkomite: D.E. OK. 

o Sprang: Hilde S. OK. 

o Dressur:  Sandra. OK. 

o Barn & ungdom:  Hege M. og Elisabeth B. ?  

o Kiosk /kafe ?:  Ina og Elisabeth skriver hver sin del? ? 

➢ Alle årsmøte papirene MÅ sendes ut til medlemmene ei uke før årsmøtet. 

➢ Planlegge selve årsmøtet: 

o Fordele praktiske oppgaver –  Hilde: referent, Odd Inge: leder møtet 

Aslak: ordner med diplomer til de fire medaljevinnerne 

o Programmet- Gratis mat/ hjemmelaget pizza: Aslak, dele ut diplom til medalje vinnerne, 

takk,.. 

 

 

Sak 53/24: Prosjekt: «Hestevelferd i hverdag og på stevner « 

                   Stikkord fra søknadsteksten:  

o Horsemanship kurs v/ feks.Martin Aeschliman: mars – april? 

o Grønt kort hovedkurs: april? 

o Tema møte: hestevelferd : uke 11-13 ?, aug.,okt., og des.  

o Workshop m/veterinær: uke 14-15? 



o Stretching /tøying: mai?  

                    Søknadsskriverne tar ett planleggingsmøte for å få alle datoer, temaer, gjester på plass. 

 

Sak 54/24: Annet: 

1) Nå når hestehengerne begynner å bli slitne, og vedlikeholdsutgiftene øker . Egen hengerpost på 

budsjettet. Kr 200 pr leie . Vedlikeholdet kan være ei oppgave for Noka-hall komiteen.      

2) Kiosk komite – har ansvar  

Styret har ansvar for å tjene penger. 

                               50 % varekost.  

                               Tjene penger – tenk business. Viktig at klubben tjener penger. 

  

3) Bruktmarked- tips til neste gang: kafeen tar imot kaker til kafeen av de som vil 

 

                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

                             

 

            

 

            

                

 



         

                  

 

 

 

 

   

 

  

 

           

 

 

 

 

 


